



[ANTI-MUSLIM FORUMS IMPERIALIST](http://anti-imperialist.info/vb/index.php) ([Http://anti-imperialist.info/vb/index.php](http://anti-imperialist.info/vb/index.php))

- [Rebel News](http://anti-imperialist.info/vb/forumdisplay.php?f=6) ([Http://anti-imperialist.info/vb/forumdisplay.php?f=6](http://anti-imperialist.info/vb/forumdisplay.php?f=6))

- - [\(\) Afghanistan: Emirate: Afghanistan: Chinook shot down in Danad, Kandahar 19/7/09](http://anti-imperialist.info/vb/showthread.php?t=12412) ([Http://anti-imperialist.info/vb/showthread.php?t=12412](http://anti-imperialist.info/vb/showthread.php?t=12412))

kobray

07-19-2009 08:36 PM

(Afghanistan): Emirate: Afghanistan: Chinook shot down in Danad, Kandahar 19/7/09



Helicopter shot down the American forces

Continental / Yousuf Ahmadi

The mujahideen of the Islamic Emirate dropped enemy helicopter near the Kandahar air base.

According to the report, dropped the mujahideen of the Islamic state at the second of the afternoon

(2009-07-19) Chinook helicopters for the U.S. troops occupied by anti-aircraft weapon in the "Khushab," the state of the air base near Kandahar, in Kandahar province, the state of Daman.

And, by the people of the region: Incal enemy fire in the helicopter immediately after the target in the air, and after a few moments fell in the northern portion of the air base, killing all the passengers were American soldiers.

The report adds: After the incident, U.S. forces bombed the area targeted by the mujahideen, including the enemy helicopter.

We must say that the mujahideen have targeted enemy helicopter from Mount "Gnd" between the "Marganikici," and "Mendozio," on the eastern side of the air base, after targeting the helicopter immediately pulled out of the mujahideen of the region.

Also yesterday, fell from a fighter jet (F .15) for the American forces in the occupied areas of the state of Konar.

Official website of the Islamic Emirate of Afghanistan (Taliban).

All times are GMT. The time now is 01:42 AM.

Powered by vBulletin ® Version 3.6.8

Copyright © 2000 - 2009, Jelsoft Enterprises Ltd.



ANTI-IMPERIALIST MUSLIM FORUMS (<http://anti-imperialist.info/vb/index.php>)

- **Rebel News** (<http://anti-imperialist.info/vb/forumdisplay.php?f=6>)

- - **{Afghanistan} :Emirate: Afghanistan: Chinook shot down in Danad, Kandahar 19/7/09**
(<http://anti-imperialist.info/vb/showthread.php?t=12412>)

kobray

07-19-2009 08:36 PM

{Afghanistan} :Emirate: Afghanistan: Chinook shot down in Danad, Kandahar 19/7/09



إسقاط مروحية للقوات الأمريكية

قاري / يوسف احمدي

أسقط مجاهدو الإمارة الإسلامية مروحية للعدو قرب قاعدة قندهار الجوية.

حسب النبأ، أسقط مجاهدو الإمارة الإسلامية في الساعة الثانية من ظهر اليوم (19-07-2009) مروحية من طراز تشينوك للقوات الأمريكية المحتلة بواسطة سلاح مضاد للطائرات في منطقة "خوشاب" قرب القاعدة الجوية بولاية قندهار في مقاطعة دامن بولاية قندهار.

ويقول سكان المنطقة: إنشعل النيران في مروحية العدو بعد إستهدافها على الفور في الجو، وبعد لحظات سقطت في الحصة الشمالية من القاعدة الجوية وقتل جميع الجنود الأمريكيين الراكبين فيها.

يضيف النبأ: بعد الحادث قصفت القوات الأمريكية المنطقة التي إستهدف المجاهدون منها مروحية العدو.

يجب أن نقول بأن المجاهدين إستهدفوا مروحية العدو من جبل "غند" بين منطقتي "مرغانيكيتشي" و "مندوزيو" في الجانب الشرقي من القاعدة الجوية، وبعد إستهداف المروحية إنسحب المجاهدون فوراً من المنطقة.

للقوات الأمريكية المحتلة في المناطق التابعة بولاية كونر (F .15) يوم أمس أيضا سقطت مقاتلة من طراز

Official website of the Islamic Emirate of Afghanistan (Taliban).

All times are GMT. The time now is 01:42 AM.

Powered by vBulletin® Version 3.6.8
Copyright ©2000 - 2009, Jelsoft Enterprises Ltd.